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 العامة للاتحاد البرلماني العربي ترجمة الأمانة

 للاتحاد البرلماني الدولي 145 العامة الـ الجمعية
  

 رواندا ،كيغالي
 2022 تشرين الأول/اكتوبر 11-15 

 

 
 
 
 145 العامة الـ جدول أعمال الجمعية

  

   
 145العامة الـانتخاب رئيس ونواب رئيس الجمعية  .1
 العامة النظر في طلبات إدراج بند طارئ في جدول أعمال الجمعية .2
والبرلمانات المراعية للمنظور الجندري  الرجال والنساء )الجندرية( بينالمساواة حول موضوع  المناقشة العامة .3

 باعتبارها دوافع للتغيير من أجل عالم أكثر صموداً، وسلماً 
الزخم البرلماني لدفع عجلة التنمية المحلية والإقليمية للبلدان التي تشهد مستويات عالية من الهجرة الدولية  .4

 انتهاكات حقوق الإنسان، بما في ذلك تلك التي ترعاها الدولة.ووقف جميع أشكال الاتجار بالبشر و 
  (اللجنة الدائمة للديمقراطية وحقوق الإنسان)

  ارير اللجان الدائمةقت .5
للاتحاد  147العامة الـللجمعية  الإنسانالدائمة للديمقراطية وحقوق  لموافقة على البنود الموضوعة للجنةا .6

 . وتعيين المقررينالبرلماني الدولي 
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Agenda of the 145th Assembly 
 
 
1. Election of the President and Vice-Presidents of the 145th Assembly 
 
2. Consideration of requests for the inclusion of an emergency item in the Assembly 

agenda 
 
3. General Debate on the theme Gender equality and gender-sensitive parliaments 

as drivers of change for a more resilient and peaceful world 
 
4. Parliamentary impetus to local and regional development of countries with high 

levels of international migration and to stopping all forms, including 
state-sponsored, of human-trafficking and human rights abuses 
(Standing Committee on Democracy and Human Rights) 

 
5. Reports of the Standing Committees 
 
6. Approval of the subject item for the Standing Committee on Democracy and 

Human Rights at the 147th IPU Assembly and appointment of the Rapporteurs 
 
 


